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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/23-01/8 
URBROJ:2170-1-03-00-23-10 
Rijeka,29.06.2023. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 3 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
3. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 29.06.2023. s početkom u 18,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Mario Tomić, zamjenik predsjednika VMO 

 Maja Bubaš, članica VMO 
 

Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Kerik, član VMO 

 Zlatko Meić, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Dogovor oko provođenja planirane akcije Birajmo najljepšu okućnicu i balkon u 

2023. godini na području MO Sv. Kuzam  
2. Informacija o pripremi prijedloga programa rada Vijeća Mjesnog odbora Sv. 

Kuzam za 2024. 
3. Zahtjevi mještana 

4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
U svezi provođenja planirane akcije Birajmo najljepšu okućnicu i balkon u 2023. godini na 
području mjesnog odbora Sv. Kuzam, Vijeće je dostavilo poziv svim dosadašnjim 
zainteresiranim učesnicama kako bi svi koji žele učestvovati u akciji i ove godine slikali svoje 
okućnice i balkone, te mogli dostaviti prijavu zaključno do 03. srpnja 2023. 
Zaključak: 
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Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da nakon što se sazna broj 
zainteresiranih učesnica u akciji, Vijeće će sagledati daljnji tijek mogućeg provođenja planirane 
akcije.  
 
 
AD 2 
Predsjednik je informirao članove Vijeća da je od Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu pristigla uputa za Izradu prijedloga Programa rada za 
2024. godinu kojom su definirani rokovi, obrasci i način izrade prijedloga Programa rada, te s 
tim u svezi i Prijedlog Financijskog plana vijeća mjesnih odbora za 2024. Postupak pisanja 
prijedloga programa rada, ocjenjivanja istih od strane Povjerenstva, kao i izrada financijskih 
planova kojima se definiraju sredstva za realizaciju programa, proces je koji zahtjeva duže 
vremensko razdoblje stoga je potrebno, u cilju daljnjeg kontinuiranog poslovanja i djelovanja 
vijeća mjesnih odbora, a u skladu sa poslovnim procesima donošenja prijedloga izrade 
Proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu kao i projekcija za 2025. i 2026. započeti na vrijeme 
sa izradom prijedloga programa rada i financijskih planova za 2024. godinu. Stoga je potrebno 
sukladno uputama za prijavu programskih aktivnosti vijeća mjesnih izraditi prijedloge programa 
rada za 2024. i dostaviti ih Odsjeku za mjesnu samoupravu zaključno do 20. srpnja 2023. 
godine. 
Vijeća MO usvajanjem prijedloga programa rada ujedno usvajaju i prijedlog financijskog plana 
kojim će se realizirati predloženi programi po pozicijama proračuna Grada Rijeke. 
Predsjednik moli članove Vijeća da prouče upute, te da sagledaju dosadašnje realizirane 
programske aktivnosti Vijeća, te prema dobivenim rezultatima i izrađenim izvještajima 
pripreme moguće prijedloge i sugestije koje će pomoći pri pripremi i donošenju prijedloga 
programskih aktivnosti Vijeća MO za 2024. godinu. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 
 
AD 3 

 Vijeću Mjesnog odbora Sv. Kuzam obratili su se mještani iz naselja tkz. Ketina gdje se 
nalaze 4 postojeća kontejnera, na lokaciji preko puta kbr.41 sa primjedbom da se 
nekontrolirano odlaže smeće kojeg donosu građani iz susjednih Općina gdje se provodi novi 
sustav odvoza smeća. Stoga je Vijeće MO dostavilo dopis KD „Čistoći“ u kojem je zatražen 
hitan izlazak na teren kako bi se našlo rješenje problema s kojim se mještani svakodnevno 
susreću a koje je i Vijeće potvrdilo kao i činjenično stanje da se odlaže nekontrolirano i u 
centru Sv. Kuzma te prilikom pražnjenja kontejnera prema programu već za 15 minuta 
kontejneri su puni, pa je postavljeno pitanje gdje će mještani Sv. Kuzma nadalje odlagati svoje 
smeće.  
Predsjednik nadalje informira da po dobivanju dopisa na teren je izašao zaduženi djelatnik KD 
“Čistoće” te obavio razgovor sa mještanima i predsjednikom vijeća MO te je konstatirano da 
spremnike trenutno nije moguće premjestiti na drugu lokaciju već će KD Čistoća dodati još 
jedan spremnik za odlaganje mješovitog otpada, a po potrebi uz postojeći raspored odvoza 
dodati će se još jedan odvoz u tjednu.  

 Vijeću Mjesnog odbora Sv. Kuzam obratio se mještanin iz ulice Sv. Kuzam 46 i obavijestio 
o radovima koje će započeti na česticama u njegovom privatnom vlasništvu.  
Kako Vijeće MO nema ovlasti po dobivenoj informaciji i po zatraženom, isto je proslijeđeno 
nadležnoj službi za daljnje postupanje. Nadležna služba Grada Rijeke putem maila 
kontaktirala je mještanina. 
 
 
AD 4 
Prema dogovoru s Vijećem MO Sv. Kuzam, Rijeka Plus je u razdoblju od 21. do 24. lipnja 
2023.godine izdao nalog za izvođenje radova, te je bila zatvorena cesta Sopalj u cijeloj dužini, 
kao i Ulica Sveti Kuzam (oko kružnog toka) zbog sanacije kolnika. Radovi asfaltiranja kolnika 
od pekare do zadnje kuće lijevo prema groblju izvršeni su iz usvojenog plana kom. prioriteta 
mjesnog odbora Sveti Kuzam. Radovi na sanaciji kolnika od groblja prema Soplju izvršena je 
iz preostalih sredstva iz Plana kom. prioriteta MO Sv. Kuzam i Drage iz 2022. godine. Vijeće 
MO Sv. Kuzam i Vijeće MO Draga zajednički su se dogovorili pošto jedan dio ceste pripada 
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području Sv. Kuzma, a drugi dio području Drage da se oba Vijeća očituju Rijeka Plusu da se  
preostala sredstava iz Plana prioriteta iz 2022. utroše za nastavak sanacije kolnika u ulici Sv. 
Kuzam od kbr.18a prema groblju i dalje prema bivšoj radio stanici.  
 

 Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam dostavio je zahtjev Rijeka Plusu u svezi potrebe 
označavanja rubne linije na dijelu ulice koji vodi od Sv. Kuzma kbr.29 do Škrljevo kbr.2 i dalje 
do raskršća Škrljevo. Naime navedeni dio ceste je jedini pješački pravac koji koriste mještani i 
djeca za dolazak do centra Sv. Kuzma na autobus jer je u međuvremenu ukinuta i gradska 
autobusna linija br.9, zona 1 (jako neodgovorno prema mještanima Sv. Kuzme i Drage koji su 
građani Grada Rijeke, a ne prigrada). Isto tako navedeni pravac mještani (ne vozači) koriste 
za odlazak svakodnevno u najbližu trgovinu koja se nalazi na Škrljevu. Postojeće rubne 
oznake na kolniku su izbljedile te je potrebno pod hitno iz sigurnosnih razloga iste obnoviti. 
Od Rijeka Prometa dobivena je povratna informacija da će se obnova horizontalne 
signalizacije izvršiti sukladno operativnom planu. Obzirom da obnova kreće na svim 
lokacijama u gradu, za isto je potrebno određeno vrijeme da se realizira. 
 
 
AD 5 

 Dana 01. lipnja 2023. u Gradskoj Vijećnici održana je prezentacija rada mjesne 
samouprave Grada Rijeke na kojoj su bili nazočni gđa. Maja Bubaš, članica Vijeća MO Sv. 
Kuzam i Lorenzo Tommasi, predsjednik Vijeća MO Sv. Kuzam. Prezentaciju je organizirao 
Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu u čijoj su 
nadležnosti rad i djelovanje vijeća mjesnih odbora na području grada Rijeke. Cilj susreta je bio 
novim članovima vijeća dati najosnovnije informacije o djelovanju u radu Vijeća Mjesnih 
odbora (ustroj mjesne samouprave u Rijeci, ciljevi razvoja mjesne samouprave, najvažniji 
normativni akti kojima je reguliran rad mjesnih odbora, granice, područja i sjedišta MO, 
komunikacija vijeća, odlučivanje Vijeća MO , javnost i vidljivost rada vijeća MO, godišnji ciklus 
rada, financiranje rada mjesnih odbora, program rada, financijski plan, male komunalne akcije, 
prezentacija projekta „Vijeće građana“, kao i postavljanje pitanja i diskusija. 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 


